

PERNYATAAN PRIVASI MHB

Malaysia Marine and Heavy Engineering Holdings Berhad (MHB) dan kumpulan syarikatnya, ("MHB" atau "Kami") berkomitmen untuk melindungi dan menghormati privasi anda.

Pernyataan Privasi ini ("Pernyataan Privasi") menjelaskan amalan kami sehubungan dengan informasi yang kami kumpulkan melalui Laman Web yang dikendalikan oleh MHB dari mana Anda mengakses ke laman web kami ("Laman Web"), melalui aplikasi perangkat yang disediakan oleh MHB untuk digunakan pada dan/atau melalui komputer dan peranti mudah alih ("Aplikasi"), melalui laman media sosial kami yang disenaraikan di bawah:

<http://www.mhb.com.my>

<https://www.facebook.com/MalaysiaMarineandHeavyEngineeringHoldingsBerhad>

Pernyataan Privasi ini menerangkan data peribadi apa yang kami kumpulkan mengenai orang yang mengunjungi, mengakses dan/atau menggunakan Laman Web, Aplikasi dan/atau Laman Sosial kami, bila dan mengapa kami mengumpulkannya, bagaimana kami menggunakannya, syarat-syarat di mana kami mungkin mendedahkan kepada orang lain, dan bagaimana kami menjaganya dengan selamat. Sila baca dengan teliti untuk memahami pandangan dan amalan kami mengenai data peribadi anda dan bagaimana kami akan memperlakukannya.

SIAPA KAMI

MHB adalah pembekal perkhidmatan penyelesaian untuk kejuruteraan marin dan berat yang dipercayai global untuk pelbagai kemudahan dan kapal luar pesisir & darat. MHB mempunyai rekod prestasi lebih dari 40 tahun dalam memberikan penyelesaian bersepadu dan kompleks, termasuk perkhidmatan sokongan laut dalam untuk pelanggan minyak & gas antarabangsa, dengan syarikat induknya yang berdaftar di Malaysia dengan nombor syarikat 178821-X. Alamat berdaftar kami adalah Tingkat 31, Menara Dayabumi, Jalan Sultan Hishamuddin, 50050 Kuala Lumpur, Malaysia (Ibu Pejabat) dan PLO 3, Jalan Pekeliling, 81700 Pasir Gudang, Johor, Malaysia (Operasi).

PENGUMPULAN MAKLUMAT DAN PENGGUNAAN

Kami mungkin mengumpulkan maklumat mengenai anda semasa anda berinteraksi secara aktif dengan Laman Web kami, sebagai contohnya apabila anda menghubungi kami untuk mengetahui maklumat lanjut, mendaftar untuk makluman pekerjaan, atau mengambil bahagian dalam inisiatif dalam talian atau digital kami.

Kami mungkin mengumpulkan data peribadi anda yang anda berikan secara sukarela kepada kami melalui Laman Web kami seperti nama anda, maklumat hubungan anda seperti alamat anda, alamat e-mel, nombor telefon, maklumat yang dikumpulkan dari anda secara automatik seperti maklumat log masuk anda, jenis penyemak imbas, sistem operasi, dan maklumat Pencari Sumber Seragam (URL), dan maklumat lain seperti itu bergantung pada tujuan lawatan anda ke Laman Web kami.

Kami mungkin menggunakan data peribadi yang kami perolehi dari anda:

- berkenaan dengan maklumat peribadi dan maklumat hubungan yang telah anda berikan kepada kami, untuk mengenal pasti anda dan memperibadikan sebarang komunikasi dengan anda;
- berkenaan dengan maklumat yang dikumpulkan dari anda secara automatik, untuk memastikan bahawa kandungan disampaikan dengan cara yang paling berkesan untuk anda dan komputer anda, untuk membolehkan anda mengambil bahagian dalam ciri interaktif Laman Web kami, apabila anda memilih untuk melakukannya, serta menjadi sebahagian daripada usaha kami untuk memastikan laman web kami selamat dan terjamin;
- untuk mendapatkan maklumat mengenai pilihan anda, pergerakan dalam talian dan penggunaan Laman Web kami;
- untuk menjalankan penyelidikan dan analisis statistik untuk membantu meningkatkan kandungan, produk dan perkhidmatan kami dan untuk membantu kami memahami keperluan dan minat anda dengan lebih baik;
- untuk menyasarkan kempen pemasaran dan pengiklanan kami dan rakan kongsi kami dengan lebih berkesan dengan menyediakan iklan berdasarkan minat yang disesuaikan dengan minat anda, dan menjadikan pengalaman dalam talian anda lebih cekap dan menyeronokkan;
- bergantung pada sejauh mana persetujuan yang diperoleh daripada anda, untuk memproses, memudahkan, mentadbir dan menyediakan anda dengan produk dan perkhidmatan kami, untuk menjalankan, mengurus dan mengekalkan hubungan anda dengan kami, transaksi komersial dan urusniaga anda dengan kami, untuk menghantar promosi kepada anda bahan yang berkaitan dengan produk dan perkhidmatan kami, atau rakan kongsi kami atau pihak ketiga seperti yang kami rasa mungkin menarik bagi anda;
- dalam keadaan lain, seperti tujuan yang perlu atau berkaitan langsung dengan hubungan anda dengan kami atau di mana ia dibenarkan berdasarkan undang-undang.

Apabila kami mengumpulkan data peribadi dari anda melalui Laman Web kami, kami hanya akan melakukannya apabila diperlukan untuk memenuhi salah satu tujuan yang dinyatakan di atas.

Memproses data peribadi anda, dan mendapatkan persetujuan anda

Di mana kami bergantung pada persetujuan anda untuk memproses data peribadi anda, anda boleh menarik balik persetujuan anda sebelumnya untuk memproses pada bila-bila masa, dengan menghubungi kami menggunakan maklumat hubungan di bawah. Namun, perlu diketahui bahawa menarik balik persetujuan anda tidak akan mempengaruhi kesahihan pemprosesan berdasarkan persetujuan anda sebelum penarikan diri.

Mungkin ada keadaan di mana kami memproses data peribadi anda untuk kepentingan kami yang sah atau berdasarkan alasan lain yang sah (iaitu, kerana kami telah menjalin hubungan dengan anda dan perlu memproses data peribadi anda untuk memberi anda maklumat dan/atau perkhidmatan yang anda minta), tanpa mendapat persetujuan anda - ini berlaku di mana aktiviti pemprosesan kami diatur oleh undang-undang yang berlaku dari bidang kuasa tertentu di mana kami beroperasi yang tidak memerlukan

persetujuan yang telah diperoleh jika ada kepentingan yang sah dan/atau lain-lain alasan yang sah untuk memproses data peribadi yang berkaitan.

Kami tidak meminta persetujuan anda dalam kes sedemikian supaya kami memberikan anda perkhidmatan dengan cara yang cekap (atau di mana dalam beberapa kes, tidak mungkin bagi kami untuk meminta persetujuan anda kerana kami mesti memproses data peribadi, misalnya, untuk pengesanan penipuan). Sebelum memproses data peribadi anda, kami akan mempertimbangkan hak dan kebebasan anda dan hanya akan memulakan pemrosesan tersebut di mana kami tidak menganggap hak anda akan dilanggar.

Penyimpanan maklumat anda

Semua maklumat yang anda berikan kepada kami disimpan di pelayan selamat kami. Kami mengekalkan perlindungan pentadbiran, teknikal dan fizikal yang sesuai untuk melindungi dari kehilangan, penyalahgunaan atau akses, pendedahan, perubahan atau pemusnahan data peribadi yang anda berikan kepada kami bersesuaian dengan undang-undang.

Di mana kami telah memberi anda (atau di mana anda memilih) kata laluan yang membolehkan anda mengakses bahagian tertentu dari laman web kami, anda bertanggungjawab untuk menjaga kerahsiaan kata laluan ini. Kami meminta anda untuk tidak berkongsi kata laluan dengan sesiapa sahaja.

Tempoh di mana kami menyimpan data peribadi anda

Kami hanya menyimpan data peribadi anda selama kami memerlukannya untuk memenuhi tujuan yang dikumpulkan atau diberikan kepada kami (kecuali kewajiban undang-undang menghendaki kami menyimpannya lebih lama).

Pemindahan maklumat anda

Kami menghadkan akses ke data peribadi yang kami kumpulkan tentang anda kepada pekerja kami dan ejen pihak ketiga (di mana persetujuan anda telah diperoleh), yang kami percaya wajar mempunyai akses ke maklumat anda untuk memberi anda maklumat atau perkhidmatan yang anda minta daripada kami. Pihak ketiga tersebut boleh merangkumi:

- ahli kumpulan syarikat MHB yang lain;
- subkontraktor, rakan niaga, pembekal, atau organisasi pihak ketiga kami yang diluluskan yang menyediakan perkhidmatan pentadbiran, IT atau lain-lain kepada MHB atau mana-mana anggota kumpulan syarikat MHB;
- penyedia analitik dan enjin carian yang membantu kami dalam peningkatan dan pengoptimuman laman web kami;
- pengiklan dan rangkaian iklan yang memerlukan data untuk memilih dan melayani iklan yang berkaitan kepada anda dan orang lain; atau
- pihak ketiga berkaitan dengan pemindahan semua atau sebahagian perniagaan atau aset kami.

Kami juga akan mendedahkan data peribadi anda kepada pihak ketiga jika kami berkewajipan untuk mendedahkan atau berkongsi data peribadi anda untuk mematuhi kewajipan undang-undang, atau untuk melindungi hak, harta benda, atau keselamatan kumpulan syarikat MHB, pelanggan kami, atau yang lain.

Sebagai sebahagian daripada perkhidmatan yang ditawarkan kepada anda melalui Laman Web ini, dalam beberapa keadaan di mana maklumat yang anda berikan kepada kami akan dipindahkan ke negara-negara di luar Kawasan Ekonomi Eropah ("EEA"). Undang-undang perlindungan data di negara-negara tersebut mungkin tidak memberikan tingkat perlindungan yang sama untuk data peribadi Anda seperti yang diperuntukkan di bawah undang-undang perlindungan data Eropah. Namun, apabila kami memindahkan maklumat anda ke luar EEA, dengan cara ini kami mengambil langkah-langkah untuk memastikan bahawa langkah-langkah keselamatan yang sesuai diambil dengan tujuan untuk memastikan bahawa hak privasi anda terus dilindungi seperti yang digariskan dalam Pernyataan Privasi ini. Anda boleh mendapatkan maklumat lebih lanjut mengenai langkah-langkah keselamatan ini dengan menghubungi kami melalui butiran hubungan yang dinyatakan di bawah.

Sekiranya kami memindahkan data peribadi anda, kami akan selalu melakukannya dalam keadaan kerahsiaan yang ketat dan tahap keselamatan yang serupa.

HAK ANDA DI BAWAH UNDANG-UNDANG UNION EROPAH, JIKA BERLAKU

Peraturan Perlindungan Data Umum (Peraturan EU 2016/679) ("GDPR") diadaptasi di Uni Eropah ("EU") pada 27 April 2016 dan berkuatkuasa sepenuhnya dari 25 Mei 2018.

Ada kalanya kami (MHB) mungkin menerima atau mengumpulkan jenis data peribadi yang dijelaskan dalam Pernyataan Privasi melalui laman web inidari individu yang berada di EU atau EEA ketika mengakses Laman Web kami. Sekiranya dan sejauh mana GDPR berlaku untuk pemprosesan data peribadi anda seperti yang dijelaskan dalam Pernyataan Privasi ini, harap maklum bahawa anda mungkin mempunyai hak berikut:

- **Akses.** Anda boleh menghubungi kami pada bila-bila masa untuk meminta akses ke data peribadi yang kami simpan mengenai anda. Kami akan mengesahkan sama ada kami memproses data peribadi anda, memberikan butiran mengenai kategori data peribadi yang berkaitan dan alasan untuk memproses. Kami juga dapat memberikan salinan data peribadi anda berdasarkan permintaan.
- **Pembetulan.** Sekiranya maklumat yang kami simpan tidak tepat, kami tidak akan menggunakannya, dan tidak membenarkan orang lain menggunakannya, sehingga disahkan. Anda boleh meminta kami membetulkan atau melengkapkan data peribadi anda.
- **Sekatan.** Dalam keadaan tertentu, mungkin menghendaki kami membatasi cara kami memproses data peribadi anda (iaitu, menghendaki kami untuk terus menyimpan data peribadi anda, tetapi tidak memprosesnya tanpa persetujuan anda).
- **Pemadaman.** Anda mungkin meminta agar maklumat di akaun anda dihapus atau dibuang. Kami akan mencuba melakukannya dengan segera, dan, sejauh mungkin, kami akan memberitahu mengenai permintaan anda kepada sesiapa yang telah menerima data peribadi anda. Walau bagaimanapun, kami

harus mengawasi maklumat transaksi tertentu, seperti pembelian masa lalu dan maklumat yang seumpamanya, sebagai tujuan pematuhan undang-undang, dengan itu kami mungkin tidak dapat menghapus sepenuhnya maklumat anda dalam keadaan tertentu.

- Menerima/memindahkan data peribadi anda. Anda juga boleh meminta kami mengirimkan data peribadi yang kami simpan kepada anda dalam format elektronik, berstruktur dan mesra pengguna, atau anda mungkin boleh meminta kami untuk menghantar data ini ke entiti lain. Sila maklum bahawa jika anda memilih untuk meminta kami mengirim data peribadi anda kepada anda atau pihak lain, ini mungkin mempengaruhi kemampuan kami untuk menyediakan produk dan perkhidmatan yang anda minta.
- Bantahan. Di mana kami memproses data peribadi anda tanpa persetujuan anda untuk mengejar kepentingan sah kami, anda mungkin keberatan untuk memproses data peribadi anda. Khususnya, di mana kami menggunakan data peribadi anda untuk menghubungi anda untuk tujuan pemasaran, anda boleh menolak pemrosesan tersebut pada bila-bila masa.
- Membuat keputusan secara automatik. Anda berhak diberitahu mengenai sebarang keputusan automatik, termasuk profil, yang digunakan berkaitan dengan data peribadi anda, dan kami akan memberikan maklumat mengenai logik yang kami gunakan, serta kepentingan dan akibat pemrosesan tersebut.
- Aduan. Sekiranya anda berada di EEA dan anda percaya bahawa pemrosesan data peribadi anda melanggar undang-undang perlindungan data, anda berhak membuat aduan kepada pihak berkuasa penyeliaan perlindungan data yang berkaitan di negara tempat anda berada atau di mana sahaja tempat di EEA di mana anda percaya pelanggaran telah berlaku. Senarai pihak berkuasa perlindungan data kebangsaan EU boleh didapati **di sini**. Anda juga boleh menghubungi kami pada bila-bila masa sekiranya anda ingin mengadu mengenai pemrosesan data peribadi anda.

KESELAMATAN

Kami menghadkan akses ke data peribadi yang kami kumpulkan mengenai anda kepada pekerja kami dan ejen/pihak ketiga, yang kami percaya perlu mempunyai akses ke maklumat anda untuk memberi anda maklumat atau perkhidmatan yang anda minta daripada kami. Kami mempunyai langkah-langkah keselamatan yang wajar untuk membantu melindungi daripada kehilangan, penyalahgunaan dan perubahan maklumat di bawah kawalan kami. Walaupun kami tidak dapat menjamin bahawa kehilangan, penyalahgunaan atau perubahan data tidak akan berlaku, kami memastikan bahawa sistem kami mematuhi standard keselamatan pasaran untuk membantu melindungi dari kejadian tersebut.

PERUBAHAN BUTIRAN ATAU KEUTAMAAN ANDA

Kami berhasrat untuk memastikan rekod kami terkini dan setepat mungkin. Anda boleh menyemak, mengubah atau menghapus butiran yang diberikan kepada kami melalui Laman Web ini dengan

menghubungi kami melalui butiran hubungan yang dinyatakan di bawah. Bergantung pada lokasi anda dan sifat aktiviti pemprosesan data peribadi kami, undang-undang bidang kuasa seperti EU mungkin berlaku untuk pemprosesan data peribadi anda. Bergantung pada undang-undang perundangan yang berlaku, anda mungkin berhak meminta kami untuk tidak memproses data peribadi anda untuk tujuan pemasaran. Sejauh yang disyaratkan oleh undang-undang yang berlaku, kami mungkin akan memberitahu anda (sebelum mengumpulkan data Anda) jika kami ingin menggunakan data anda untuk tujuan tersebut atau jika kami ingin mengungkapkan maklumat anda kepada pihak ketiga untuk tujuan tersebut.

Anda boleh menggunakan hak anda untuk mencegah pemprosesan tersebut dengan mencentang kotak tertentu pada borang yang kami gunakan untuk mengumpulkan data anda, atau dengan menghubungi kami di butiran hubungan yang dinyatakan di bawah. Harap maklum bahawa jika anda meminta kami untuk menghapus data anda, ini mungkin mempengaruhi kemampuan kami untuk menyediakan perkhidmatan yang anda minta. Selain itu, kami mungkin menyimpan maklumat tertentu untuk tujuan pematuhan undang-undang, jadi kami mungkin tidak dapat menghapusnya sepenuhnya dalam keadaan tertentu.

TEKNOLOGI KUKI DAN SERUPANYA

MHB dan kumpulan syarikatnya, sekutu kami dan penyedia pihak ketiga kami menetapkan dan menggunakan kuki dan teknologi serupa untuk membezakan anda dengan pengguna laman web kami yang lain, untuk memberikan pengalaman yang lebih baik semasa anda melayari laman web kami, dan untuk meningkatkan laman web prestasi dan kegunaan. Penggunaan kuki dan teknologi serupa adalah standard di seluruh laman web dan aplikasi di mana maklumat dikumpulkan mengenai aktiviti dalam talian anda.

Kuki adalah fail data kecil yang diletakkan di laman web pada cakera keras anda semasa anda melawat. Fail kuki boleh mengandungi maklumat seperti ID pengguna yang menyimpan halaman yang anda lawati di dalam laman web tersebut. Kuki di laman web ini digunakan terutamanya untuk menyedari bahawa pengguna telah mengunjungi laman web sebelumnya dan untuk mengesan corak lalu lintas pengguna. Kami tidak mengaitkan maklumat ini dengan maklumat mengenai pengguna individu, juga tidak berkongsi maklumat ini atau menjualnya kepada pihak ketiga.

Menguruskan Kuki

Sekiranya anda memilih untuk tidak menerima kuki melalui Laman Web, anda boleh menetapkan penyemak imbas anda untuk memberi amaran kepada anda sebelum menerima kuki dan menolak kuki ketika penyemak imbas anda memberitahu anda tentang kehadirannya. Anda juga boleh menolak semua kuki dengan mematakannya di penyemak imbas anda. Untuk maklumat lebih lanjut mengenai kuki, termasuk cara menetapkan penyemak imbas anda untuk menolak kuki, lawati www.allaboutcookies.org.

Tamat Tempoh Kuki

Kuki akan kekal di komputer anda setelah penyemak imbas ditutup. Sehingga dikeluarkan, kuki akan kembali aktif apabila laman web dibuka semula. Kuki boleh dihapuskan oleh anda, pada bila-bila masa, dan tidak akan mengumpulkan maklumat semasa anda tidak mengakses laman web.

PAUTAN KE LAMAN WEB PIHAK KETIGA

Laman web kami mungkin, dari semasa ke semasa, mengandungi pautan ke dan dari laman web dan saluran media sosial rangkaian rakan kongsi, pengiklan dan sekutu kami. Sekiranya anda mengikuti pautan ke mana-mana laman web atau saluran ini, harap maklum bahawa laman web atau saluran ini mempunyai polisi-polisi privasi mereka sendiri dan bahawa kami tidak menerima tanggungjawab atau tanggungjawab untuk polisi ini. Sila periksa polisi-polisi ini sebelum anda menghantar data peribadi ke laman web atau saluran ini.

PERUBAHAN KEPADA PENYATA PRIVASI KAMI

Segala perubahan yang kami buat pada Pernyataan Privasi kami di masa depan akan diposkan di halaman ini dan, jika sesuai, diberitahu kepada Anda melalui e-mel. Sila periksa semula dengan kerap untuk melihat sebarang kemas kini atau perubahan pada Pernyataan Privasi kami.

BAHASA

Sesuai dengan kehendak undang-undang perlindungan data dan privasi Malaysia, Pernyataan Privasi ini dikeluarkan dalam Bahasa Inggeris dan Bahasa Malaysia. Sekiranya terdapat ketidakkonsistenan atau percanggahan antara versi Bahasa Inggeris dan versi Bahasa Malaysia, versi Bahasa Inggeris akan diguna pakai.

BAGAIMANA ANDA BOLEH HUBUNGI KAMI

Sebarang pertanyaan, komen dan permintaan mengenai Pernyataan Privasi ini disambut baik dan harus ditujukan kepada:

Ketua Undang-Undang dan Pematuhan

Alamat : Malaysia Marine and Heavy Engineering Holdings Berhad (MHB)
Tingkat 31, Menara Dayabumi
Jalan Sultan Hishamuddin
50050 Kuala Lumpur
Malaysia

Alamat Emel : mmhe.compliance@mmhe.com.my

Kemaskini Terakhir : *Jun 2020*